
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 17.10.22 kl. 19:00-22:00 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til: Ingar Hjelset, Sophia Sørenes, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Tollef Byrkjedal 
(1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
Forfall: Geir Sandvik 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Tollef 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
Andakt av Terje Konradsen fra Jes 8,12-13. «Det de frykter skal dere ikke frykte 
for…Herren skal dere frykte.» Det er godt å både frykte og elske Gud. 
 

103/22 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med en eventuelt-sak. 
 

104/22 Godkjenning av referat fra møtet 19.09.22 
Godkjent. 

 
105/22 Medlemsoppfølging (jfr. 98/22) 

Styret drøftet saken.  
Frank følger opp i tråd med samtalen i møtet.  
Ekstra styremøte tir 25/10 kl. 20.00 
 

106/22 Frivilligfest vår -23 
Tor 9/2 kl. 19.00: Medarbeiderfest for frivillige i Misjonshuset.  
Komité: Liv Jorunn og Brit Kari. Styret informeres i neste ordinære møte. 
 

107/22 Organisasjonsstruktur – etter GF-22 
1. Valg av type tilsynsordning 

Styret drøftet de ulike alternativer forelagt i dokumentet Menighetstenkning og 
organisasjonsstruktur i NLM og vil jobbe videre med dette i neste møte. 

2. Dåp 
Da dåpen er innlemmelse i menigheten, er det naturlig at det er pastor som døper i 
Misjonshuset. Ved pastors fravær kan vikar godkjent av regionleder tre inn (jfr. 
Menighetstenkning og organisasjonsstruktur i NLM pkt. 3.11.1) 

3. Nattverd 
Det er pastor som ved sitt åndelige tilsynsansvar er ansvarlig for 
nattverdforvaltningen i menigheten og derfor også normalt sett forretter nattverden i 
Misjonshusets gudstjenester. Pastor kan gi andre egnede ledere fullmakt til å forrette 
nattverd i Misjonshuset der det er tjenlig. Ungleder har fått fullmakt til å forrette 
nattverd på MUF-møter. 

4. Medlemskap – fullt/begrenset? (behandles i senere møte) 
5. Mellomledere (behandles i senere møte) 

a. Møteverter 
b. Smågrupper 

 
108/22 Strategi – etter GF-22 

Styret sammenholdt Misjonshusets strategi og Misjonssambandets strategi vedtatt på GF i 
sommer og ser stort sammenfall i innhold tross litt annen struktur og annet ordvalg. Det 
er naturlig da utkast til strategi for Misjonssambandet var en del av grunnlagsmateriale da 



vi jobbet med dette i Misjonshuset.  
Det vi mangler konkretisert i Misjonshusets strategi er punktet Ansvarlig forvaltning.  
Frank utfordres på å utforme et tillegg til Misjonshusets strategi som legges frem for 
styret i neste ordinære møte. 
 
De fleste fokusområdene følges godt opp med unntak av «Vindu mot byen». 
Tollef utarbeider forslag til utkast for utstillingsplan til neste ordinære møte.  
 

109/22 Årsmøtet 2023 
Vedtak: Årsmøte holdes søndag 19/3 etter gudstjenesten. 
Hva som skal etterspørres i årsmeldinger behandles i neste styremøte.  
 

110/22 Utlån av Misjonshuset 
Frank har ved flere anledninger de senere årene latt dåpsfamilier som hører til i 
Misjonshuset låne lillesal og kjøkken til dåpsfeiring i forlengelsen av dåpsgudstjenesten. 
Er dette en praksis styret vil bekrefte eller justere? 
Vedtak: Styret vil videreføre praksisen. 
 

111/22 Fellesskap 23 i Oslo 10-12/2  
Styret ønsker å prioritere å delta på konferansen og vil oppfordre menigheten til å delta. 
Styret dekker deltakeravgiften og oppfordrer til å fylle biler og reise sammen. Styret 
vurderer å sette opp buss om vi blir mange nok. Overnatting dekkes privat. 
 

112/22 Respons fra medlemsmøtet 16/10 
Det var god respons fra medlemmene på rapport og giveraksjon. 
Medlemsmøtet kom med flere momenter til overveielse uten å gi entydig retning i hva 
styret bør gjøre hva gjelder lydisolering mellom hovedsal og lillesal. 
Forslag som kom fram i medlemsmøtet: 
• Bytte rom/tidspunkt der det i dag er kollisjon mellom arrangement. 
• Ny skillevegg med motor. (Dette er undersøkt, men dessverre ikke tilgjengelig ifølge 

leverandør.)  
• Lydteppe i stedet for eller i tillegg til ny fleksibel skillevegg. 
 

113/22 Nye Misjonshuset 
1. Lydisolering mellom hovedsal og lillesal.  

Styret ber Kjartan Krogedal og Ingvild Sæther se på hva som er tjenlig og praktisk i 
forhold til rombruk og høyttaleranlegg før vi evt. vedtar investeringer for lydisolering 
mellom salene.  

2. Vindu/rom mot gata 
(Se sak 108/22) 

3. Glassvegg eller video-overføring til lekerommet innenfor lillesalen.  
Dette har blitt etterspurt av brukerne. Glassvegg var vurdert tidlig i prosessen for Nye 
Misjonshuset, men en gikk bort fra dette.  
Vi vil undersøke muligheten for å sette opp en tv-skjerm for video-overføring. 

 
114/22 Orienteringer/luftinger fra pastoren 

• Nyttårsgudstjeneste 1/1 nyårsfest 8/1 
Styret ønsker en vanlig/enkel gudstjeneste nyttårsdag og nyårsfest 8/1. 
Styret foreslår å ha juletregang på «Vi synger jula inn» i stedet for på nyårsfesten. 

• Profil på gudstjenestene (utsatt til senere møte) 
• 4-6/11 – Norea-helg. Kanal 10 har tilbudt Norea å sende arrangementet.  

Arrangementet fredag og lørdag er i Norea-regi, hvor de leier lokale i Misjonshuset. 
Styret godkjenner at gudstjenesten vår med deltakere fra Norea sendes på Kanal 10 
med forbehold om at aktørene er fortrolige med dette. 

• M4 Ready startet opp i Misjonshuset med 2 deltakere 22/9. 



 

115/22 Konsert m/ Roger Hemnes og Herr Nilsen Trio 05.02.23  
Styret støtter en slik konsert med 4 musikere og bevilger følgende budsjett til dette jfr. 
tilbud: Konsert 17 000,- Reise 5000,-  Totalt kr 22000,- 
Styret overlater til fungerende sang- og musikkleder å lande klokkeslett. 
 

116/22 Evalueringer siden sist 
• Ca. 30 pers på FredagsPizza 14/10. 
• Flott STORsøndag med mange familier til stede 16/10. 
• Ber om at Jakobs brev-undervisningen legges raskt ut som lydfil da denne brukes i 

bibelgruppe påfølgende onsdag. 
 

117/22 Eventuelt 
1. Beveg Kristiansand – representant for MH 

Frank videresender til styret invitasjonen til de ulike samlingene. 
 

  
 
Møteplan høsten 2022: 
14/11, 13/12 

 

 

  

 


